



As Minister for Status of Women, I would like to extend my congratulations to BPW Calgary for your awareness campaign supporting the *International Day of the Girl*.

As you know, this initiative is close to my heart. I am proud to have led, on behalf of the Government of Canada, the international community in establishing the *International Day of the Girl*.

All over the world momentum has grown for an effort to ensure girls get the recognition they deserve – as citizens and as powerful agents of change within their families, their communities and their nations. Every country in the world benefits when women and girls are economically secure, physically safe and helping to lead their nations.

Once again I extend my sincerest wishes for success with your campaign. Happy *International Day of the Girl!*

Rona Ambrose

Minister for Status of Women

En tant que ministre responsable de la Condition féminine, je tiens à vous, BPW Calgary, féliciter pour votre campagne de sensibilisation à la *Journée internationale des filles*.

Comme vous le savez, cette initiative me tient à cœur et je suis fière d'avoir, au nom du gouvernement du Canada, amené la communauté internationale à instaurer la *Journée internationale des filles*.

Partout dans le monde, la population se mobilise de plus en plus afin que les filles obtiennent la reconnaissance qu'elles méritent, en tant que citoyennes et puissantes agentes de changement au sein de leur famille, de leur communauté et de leur pays. La sécurité économique et physique des femmes et des filles ainsi que leur contribution à la direction de leur nation profitent à chaque pays.

Encore une fois, je souhaite très sincèrement que votre campagne soit couronnée de succès. Bonne *Journée internationale des filles!*

Rona Ambrose

Ministre de la Condition féminine